



Poppy Donations

Honour and support our Veterans

All funds raised through the Poppy Campaign directly support Veterans, serving military, and their families. Your donations help support:

- programs and assistance for Veterans and serving military in need, and their families
- medical training and research, and provide community medical appliances to assist in the care of Veterans
- services through Canadian Military Family Resource Centres
- housing and care facilities for elderly, disabled and homeless Veterans
- bursaries for children, grandchildren and great-grandchildren of Veterans
- Veterans drop-in centres and meals-on-wheels programs
- Sponsorship of cadet and youth programs



1-888-556-6222

legion.ca



Dons du Coquelicot

Honorons et aidons nos vétérans

Tous les fonds amassés durant la campagne du Coquelicot aident directement les vétérans et les militaires en service ainsi que leurs familles. Vos dons aident à soutenir :

- programmes et aide aux vétérans et militaires en service qui sont dans le besoin, ainsi que leurs familles
- formation et recherche médicales et provision d'appareils médicaux pour voir aux soins des vétérans
- services par l'entremise des Centres de ressources pour les familles des militaires
- logement et installations de soins pour vétérans âgés, handicapés ou sans-abri
- centres d'accueil pour vétérans et programmes de popote roulante
- bourses d'études pour les enfants, petits-enfants et arrière-petits-enfants de vétérans
- Parrainage de programmes de cadets et de jeunes

